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Protokoll från handikapprådets möte den 1 februari 2010 
 
 
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Förhinder Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
   
Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Ove Martinsson, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och vice ordförande Ove Martinsson. Justering sker torsdag 4 februa-
ri. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 11 januari 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 21 januari 2010 
Ove Martinsson och avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade om den 
föredragning av programmet för Larsboda Strand som gjordes vid den 
öppna frågestunden före nämndsammanträdet. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 11 februari 2010 
Ärende nr 2: Årsredovisning och bokslut för 2009 
På sidan 9 anges att att samtliga arrangemang i förvaltningens kulturkalen-
darium genomförs i lokaler som är tillgänglighetsanpassade. Ebba Lund-
gren frågade om tillgängligheten enbart syftar på rullstolsburen publik eller 
om det till exempel även innebär att delar av lokalerna kan släckas ner så 
att elöverkänsliga kan delta. Per-Ove Mattsson lovade återkomma med 
svar vid rådets nästa möte. 
 
Ärende nr 5: Yttrande till Stadsrevisionen över rapport om stadens upp-
handlingsverksamhet 
Blazena Westerlund tog upp att det mest är större företag som lämnar till-
räckligt bra anbud för att vinna en upphandling. Mindre företag kan ofta ha 
svårt att presentera sig på ett tillräckligt fördelaktigt sätt. Blazena såg en 
möjlighet för mindre företag som driver gruppboenden att uppmuntra akti-
va brukarråd för att på så sätt utveckla kvaliteten i verksamheten och ge 
ökad tyngd åt ett anbud. 
 
Ärende nr 6: Brukarundersökningar inom socialpsykiatrin i Stockholm 
Rådet hade inga synpunkter på ärendet. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Per-Ove Mattsson bad om ett förtydligande när det gäller rådets beslut vid fö-
regående möte, på förslag från förvaltningschef Ulla Thorslund, att någon en-
hetschef deltar och berättar om vilka fritidsaktiviteter som erbjuds de boende. 
Vid rådets möte den 12 oktober förra året informerade Tina Strömbäck, enhets-
chef vid Farsta gruppbostäder, om de fritidsaktiviteter och andra hälsofrämjan-
de insatser som anordnas. 
 
Med anledning av Per-Oves fråga förde rådet ett resonemang om det fritidsut-
bud som finns, inte bara i Farsta utan i hela Stockholm, och hur stor del av detta 
utbud som personer med utvecklingsstörning har möjlighet att tillgodogöra sig. 
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Kerstin Järneberg påpekade att de egna föreningarna också har ett visst ansvar 
att anordna aktiviteter för sina medlemmar. Rådet bestämde sig för att åter-
komma till denna fråga vid ett senare tillfälle. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Kerstin Järneberg berättade att hon haft ett möte med förvaltningschef Ulla 
Thorslund och då bland annat tagit upp möjligheten att hålla ett kommande 
rådsmöte vid något av stadsdelsområdets gruppboenden. Syftet skulle 
framför allt vara att få ett tillfälle att träffa personalen i deras egen miljö. 
Per-Ove Mattsson lovade undersöka saken. Rådet och förvaltningen var 
eniga om att ett sådant möte i så fall måste hållas så att det inte stör de bo-
ende, dvs gärna när de inte är hemma. 
 
Kerstin rapporterade också om den kontakt hon har haft med Maria Eile, 
ny marknadsområdeschef för Farsta Centrum hos fastighetsägaren Atrium 
Ljungberg. Rådets uppmaning att nivåskillnaderna i golvet i den nybyggda 
delen av centrumanläggningen måste markeras har Maria redan tagit upp 
med ansvariga inom Atrium, detta sedan Ulla Thorslund framfört rådets 
synpunkter till henne.  
 
Maria Eile kommer att delta vid rådets nästa möte för ett fortsatt samtal 
om möjliga förbättringar i centrumet. Till detta möte inbjuds även pensio-
närsrådets presidium. 
 
Kerstin berättade slutligen att ordföranden för Synskadades Riksförbund 
(SRF) har meddelat att organisationen inte har för avsikt att utse någon ny 
representant i rådet under innevarande mandatperiod. Rådet har vid flera 
tillfällen tagit upp den nackdel det innebär att SRF:s representant inte på 
länge haft möjlighet att delta vid rådets möten. Nämnd och förvaltning går 
därmed miste om värdefulla synpunkter på exempelvis ärenden som gäller 
verksamhetsplanering och -uppföljning. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 15 mars 2010 kl 15.00-16.30, med 
förmöte kl 14.15. Mötet hålls då i förvaltningens stora konferenslokal för 
att testa den hörselslinga som nyligen har installerats där. 
 


